

Scope of Licence نطاق الترخيص

As provided in the Licence Certificate, pursuant to its powers under Article 11(1) of the Qatar Financial Centre Law the Qatar Financial Centre Authority has granted **Cofe District Limited LLC** a Licence to carry on the following Permitted Activities, subject to the conditions and restrictions stated below:

- The business of providing the Professional services of Information services activities.

CONDITIONS AND RESTRICTIONS

- Cofe District Limited LLC is not permitted to undertake the following:
 1. Manpower supply, outsourcing and arranging sponsorships and visas;
 2. Hold client money, conduct delivery services and collect cash payments. Cofe District Limited LLC will only use third party payment gateway for online payments and will receive on its account, only the commission as agreed with the vendor.

وفقاً لشهادة الترخيص، واستناداً الى الصلاحيات القانونية الممنوحة لمركز قطر للمال بموجب احكام الفقرة (1) من المادة (11) من قانون مركز قطر للمال، فإن هيئة مركز قطر للمال قد منحت كوفي دستركت ليمنتد ذ.م.م ترخيصاً لمزاولة الأنشطة المسموح بها، والمذكورة أدناه، وفقاً للأحكام والقيود المذكورة أدناه:

- يُسمح للشركة بمزاولة الأنشطة المهنية خدمات المعلومات.

الشروط والقيود

- لا يُسمح لشركة كوفي دستركت ليمنتد ذ.م.م بمزاولة الأنشطة التالية:
 1. استقطاب العمالة وتوفيرها من خلال التعاقد الخارجي وتخليص معاملات التأشيرات والكفالات؛
 2. الاحتفاظ بأموال العملاء، وتوفير خدمات التوصيل وتحصيل المدفوعات النقدية. يُسمح للشركة فقط باستخدام بوابات الدفع لطرف ثالث لاستقبال المدفوعات الإلكترونية واستلام قيمة العمولة المتفق عليها مع الموردين عبر حسابها البنكي فقط.



Scope of Licence نطاق الترخيص

ISSUE DATE

3RD May 2021

تاريخ الاصدار

٠٣ مايو ٢٠٢١

QFC NUMBER

01276

رقم الترخيص

٠١٢٧٦



Chief Commercial Officer

الرئيس التنفيذي للشؤون التجارية



مركز قطر للمال
Qatar Financial Centre